
Občinska konferenca SZDL

Volitve pred vrati
V Portorožu je bil seminar za predsednike

in sekretarje SZDL ter predsednike občinskih
sindikalnih svetov, kjer so kritično obravnavali
gradivo v zvezi z volitvami. Clani predsedstva
OK SZDL so razpravljali o družbenem dogovo-
ru o izgradnji samskih domov.

Nadalje so poslušali informacijo o poteku
javne razprave o statutu občine in mesta. Ze-
lo obsežna razprava je pokazala, da statut do-
biva vse večjo veljavo. Dogovorili so se, da
bo treba stalno spremljati razvoj in spremembe
sprotno vnašati v statute, kot tudi ostale akte.
Poročilo o sodelovanju s pobrateno občino Ka-
vadarci so sprejeli, vendar s pripombo, da bi
veljalo poročilo o sodelovanju obravnavati
skupno s predstavniki Kavadarcev v mesecu
juniju, ko bodo pri nas na obisku. Obenem so
se domenili tudi za dolgoročnost in načrtnost.
pobratenja ter večjo odgovornost pri realiza-
ciji dogovorov.

Beseda je tekla še o novih cenah v VVZ.
Menili so, da so ekonomske cene realne ter jih
je treba sprejeti, vendar bo treba več pozor-
nosti posvetiti prispevkom staršev. Razmerje
med prispevkom staršev in deležem samouprav-
ne interesne skupnosti bi moral biti obraten,
torej 45 : 55 v korist staršev.

Sklenili so, da bodo Francu Leskošku-Luki
podelili zlato plaketo občine — za njegov pri-
spevek v revoluciji in povojni industrijski iz-
gradnji.

Člani sveta za socialno zdravstveno politiko
pri občinski konferenci so razpravljali o orga-
niziranju zdravstvene interesne skupnosti na
ravni občine ter pregledali potek javne razpra-
ve samoupravnih sporazumov s področja zdrav-
stva.

Članice sveta za družbenoekonomski in po-
litični položaj žensk so obravnavale vso volil-
no oziroma kandidacijsko problematiko. Ugoto-
vile so, da je kar v 11 krajevnih skupnostih.
evidentiranih manj kot 25 % žensk.

Na seji predsedstva občinske konference,
skupaj s predsedstvom občinskega sveta Zveze

sindikatov, so pregledali številčno stanje kan-
didatov. Podprli so usmeritev, da bi volili po-
sebne in le izjemoma združene delegacije za
SIS. Obravnavali so tudi predloge za vodilne
funkcije, beseda pa je tekla tudi o aktualnih
vprašanjih delovanja telesnokulturne skupnosti
Šiška.

Na posvetovanju s predsedniki in tajniki
krajevnih konferenc je tekla beseda o volilnih
pripravah. Razpravljali so tudi o predlogih za
srebrna priznanja OF, obenem pa so se dogo-
vorili, da bodo v posameznih krajevnih. skup-
nostih proučili, kdo izmed krajanov zasluži
priznanje, oziroma nagrado mesta Ljubljane ter
nagrado oziroma priznanje občine.


